
  Protokół  nr  XXVIII.2013

z obrad  XXVIII sesji  Rady Miasta  Ełku,  która  odbyła  się w dniu 29 stycznia  2013 roku 
w godzinach  1100    - 1218    w sali konferencyjnej Urzędu Miasta w Ełku.

W obradach uczestniczyli radni zgodnie z załączoną do protokołu  listą obecności.  
Na wstępie sesji został odegrany hejnał miasta Ełku.

Pkt 1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności.
Przewodniczący  Rady  Miasta Stefan Węgłowski  otworzył  XXVIII sesję Rady 

Miasta  Ełku. Na  podstawie  listy  obecności  stwierdził  prawomocność  obrad  - 
w sesji uczestniczy 22 radnych.   
W sesji nie uczestniczy radna Ewa  Awramik.

  
Pkt 2 . Zmiany w porządku obrad.

Przewodniczący Rady Miasta Stefan Węgłowski poprosił o wnioski do  porządku 
obrad. 

Prezydent  Miasta  Tomasz  Andrukiewicz  zgłosił  formalny  wniosek 
o  uzupełnienie porządku obrad w punkcie 5. o podpunkt 15) z tematem:
5)15 podjęcie  uchwały   w sprawie   rozszerzenia  granic  Suwalskiej  Specjalnej  Strefy 
Ekonomicznej, Podstrefa Ełk  o tereny Gminy Miasta Ełku.

 Nie zgłoszono zastrzeżeń i radni przez aklamację wniosek przyjęli. 
 Przewodniczący Rady Miasta S. Węgłowski poddał   pod głosowanie przyjęcie 

porządku  obrad  z  uwzględnieniem wniosku  wyżej  zacytowanego;   22 głosami  „za”, 
przy  0  głosach „przeciw” i  0  głosach wstrzym.  -  jednomyślnie  „za”   radni  przyjęli 
następujący porządek obrad:
1. Otwarcie sesji,  stwierdzenie prawomocności.
2. Przyjęcie protokołu  z poprzedniej  sesji.
3. Zmiany w porządku obrad.
4.  Sprawozdanie Prezydenta Miasta dotyczące  bieżącej działalności.
5. Podjęcie uchwał  w  sprawach:
1)  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Ełku na lata 2012-2027,
2) zmian w budżecie miasta Ełku na  rok 2012,
3)  wyrażenia  zgody na udzielenie  bonifikaty przy przekształceniu  prawa użytkowania 

wieczystego  w prawo własności nieruchomości,
4) określenia zasad udzielania dotacji z budżetu Miasta Ełku na prace konserwatorskie, 

restauratorskie  lub  roboty  budowlane  przy  zabytkach  wpisanych  do rejestru 
zabytków na terenie miasta Ełku,

5)  uchwalenia  zmiany miejscowego planu zagospodarowania  przestrzennego zwanego 
„Ełk – osiedle Jeziorna”,

6) ustalenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi 
w  zakresie  odbierania  odpadów  komunalnych  oraz  opróżniania  zbiorników 
bezodpływowych   i transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy Miasta Ełk,

7)  określenia  wymagań,  jakie  powinien  spełniać  przedsiębiorca  ubiegający  się 
o  uzyskanie  zezwolenia  na  prowadzenie  działalności  w  zakresie  opróżniania 
zbiorników bezodpływowych  i  transportu nieczystości  ciekłych na terenie  Gminy 
Miasta Ełku,

8)  uchwalenia  zmiany części  Studium uwarunkowań  i  kierunków  zagospodarowania 
przestrzennego miasta Ełku,
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9) przystąpienia do sporządzenia oraz zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego, zwanego „Ełk – Łukasiewicza II”,

10)  przystąpienia do zmiany części miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego terenu zwanego „Ełk – Piękna, Koszykowa”,

11)  zatwierdzenia rocznego planu potrzeb w zakresie wykonywania prac społecznie 
użytecznych   w Ełku na rok 2013,

12)  zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  stypendiów,  nagród  i  wyróżnień  sportowych 
przyznawanych w dziedzinie kultury fizycznej,

13) przekazania Komendzie Powiatowej Policji w Ełku środków finansowych na fundusz 
wsparcia  Policji  z  przeznaczeniem  na  pokrycie  kosztów  zatrudnienia  lekarzy, 
pełniących  doraźną  opiekę   w  pomieszczeniach  dla  osób  zatrzymanych 
i doprowadzonych do wytrzeźwienia.

14) przekazania środków finansowych na fundusz wsparcia Policji z przeznaczeniem na 
nagrody za osiągnięcia w służbie Policjantów Komendy Powiatowej Policji w Ełku 
realizujących zadania z zakresu służby prewencyjnej,

15)  rozszerzenia  granic  Suwalskiej  Specjalnej  Strefy Ekonomicznej,  Podstrefa  Ełk   o 
tereny Gminy Miasta Ełku.

6.  Wytypowanie  trzech  przedstawicieli  Rady  Miasta  Ełku  do  prac  w  Kapitule 
ds. Stypendiów  i Nagród Sportowych.

7. Interpelacje i zapytania radnych.
8. Oświadczenia i wolne wnioski.
9. Zakończenie obrad. 

Pkt 3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji  -  protokół był do wglądu w Biurze Rady  
Miasta.

Przewodniczący  Rady Miasta  Stefan Węgłowski   poprosił o zgłaszanie uwag, 
zastrzeżeń do protokołu nr XXVII.2012  z dnia  18 grudnia 2012 roku.
 W  związku  z  brakiem  zastrzeżeń  Przewodniczący   Rady   Miasta  Stefan 
Węgłowski stwierdził, że protokół nr XXVII.2012  z dnia  18 grudnia a 2012 roku  został 
przyjęty jednogłośnie bez uwag. 
 
Pkt 4.   Informacja Prezydenta Miasta dotycząca  bieżącej działalności.

Sprawozdanie  z  działalności  Prezydenta  Miasta  Ełku  w  okresie  od  dnia 
17 grudnia 2012r. do dnia  25 stycznia  2013  r., w załączeniu do protokołu.

Prezydent  Miasta Tomasz Andrukiewicz w uzupełnieniu informacji, którą radni 
otrzymali  na piśmie  przedstawił  działania  jakie  były  dokonywane w ostatnim okresie 
międzysesyjnym, między innymi poinformował:

−  19 grudnia 2012r. odbyło się nadzwyczajne Zgromadzenie Wspólników MZK. 
−  21 grudnia 2012 roku:

>  odbyła się  konferencja kończąca V edycję projektu "Jutro idę do pracy",
> podpisano protokół z dokonanej  kontroli  w Urzędzie Miasta przez Regionalną Izbę 
Obrachunkową.

− 27  grudnia  2012  roku  nastąpiło  rozstrzygnięcie  konkursu  na  najlepszą  pracę 
dyplomową o tematyce związanej z miastem Ełk. Była to już V edycja Konkursu, 
który  skierowany  jest  do  absolwentów  studiów  magisterskich,  inżynierskich, 
licencjackich i doktoranckich, a także do słuchaczy studiów podyplomowych. Na 
konkurs wpłynęło 25 prac: 6 prac magisterskich,  11 prac licencjackich,  7 prac 
inżynierskich  oraz  1 praca  podyplomowa.  Złożone  prace  dyplomowe  oceniała 
specjalna  Kapituła,  w  której  w  tym  roku  znaleźli  się  przedstawiciele  uczelni 
wyższych w Ełku oraz przedstawiciele Urzędu Miasta Ełku. Łączna pula nagród 
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w tym roku wynosi 15 099 zł. Kapituła Konkursu przyznała w sumie 3 nagrody 
i 4  wyróżnienia,  w  tym:  w  dziedzinie  prac  licencjackich:  1  nagroda, 
1  wyróżnienie;  w  dziedzinie  prac  magisterskich:  1  nagroda,  1  wyróżnienie; 
w dziedzinie prac inżynierskich: 1 nagroda, 2 wyróżnienia.

− 8  stycznia  2013  roku  odbyło  się  Walne  Zgromadzenie  Stowarzyszenia  EGO 
Kraina Bociana.

− 10 stycznia 2013 roku odbył się Zarząd Związku Międzygminnego Zgromadzenie 
Wspólników PGO "Eko- Mazury”.

− W dniach 14-15 stycznia 2013 roku w Parku Naukowo – Technologicznym w 
Ełku przy ulicy Podmiejskiej 5, odbyła się wystawa pn. „Eksperymentuj”.

− 16 stycznia 2013 roku w  Urzędzie Miasta spotkaliśmy się z parlamentarzystami.  
Rozmowy dotyczyły, między innymi planów rozwojowych Ełku. 

− 18  stycznia  2013  roku  w  Olsztynie  odbyło  się  doroczne  spotkanie 
parlamentarzystów i samorządowców z Warmii i Mazur.

− 22 stycznia 2013r. w Warszawie odbyło się spotkanie opłatkowe Prezydentów, 
Burmistrzów i Wójtów "Miast i Miejscowości Papieskich".

− 23 stycznia 2013 odbyło się posiedzenie Powiatowej Rady Zatrudnienia.
 
Przewodniczący Rady Miasta Stefan Węgłowski zwrócił  się z zapytaniem, czy 

Pan  Prezydent  przez  skromność  nie  poinformował  o  tym,  że  Ełk  został  laureatem 
Ogólnopolskiego  Rankingu  „Perły  Samorządu  2012"  organizowanego  przez  redakcję 
Dziennika Gazety Prawnej. Pan Prezydent Tomasz Andrukiewicz w kategorii: najlepszy 
włodarz zajął miejsce 4, a miasto Ełk w kategorii: najlepszy samorząd – miejsce 8.

W związku z brakiem chętnych do zabrania głosu  Przewodniczący  Rady Miasta 
stwierdził przyjęcie sprawozdania z działalności Prezydenta Miasta.

Pkt 5.   Podjęcie uchwał  w  sprawach:
1) Projekt uchwały w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Ełku na 
lata 2013-2027, w załączeniu do protokołu.

Prezydent  Miasta  Tomasz  Andrukiewicz  omówił  projekt  uchwały  wraz  ze 
zmianami w budżecie oraz uzasadnił potrzebę  podjęcia.  Wniósł o podjęcie uchwały.  
Proponowane zmiany:
1. w załączniku Nr 1 do uchwały:
   1) zwiększenie w 2013 r. dochodów o kwotę 245 499 zł, w tym:
       - bieżących o kwotę 130 280 zł w związku ze zwiększeniem dochodów z UE na 
projekty  nieinwestycyjne  60 279  zł  (Transgraniczne  Centrum  Integracji  Kulturowej 
„Scena na granicy”  – 63 619 zł,  „Klaster  Suwalszczyzna – Mazury – zmniejszenie  o 
kwotę  3 339 zł) oraz wpływów z opłat za korzystanie ze środowiska 70 000 zł,
      - majątkowych o kwotę 115 219 zł – „Elkman II – rozbudowa sieci szerokopasmowej  
aglomeracji Miasta Ełku” (-1 zł), „Wyposażenie Parku Naukowo – Technologicznego 
        w Ełku” (+115 220 zł),
  2) zwiększenie w 2013r. wydatków o kwotę 371 946 zł, w tym:
      - bieżących o kwotę 141 507 zł: 70 000 zł na dotacje w celu dofinansowania zadań 
służących  ochronie  środowiska,  71 507  zł  na  projekty  nieinwestycyjne  z  udziałem 
środków  z  UE  (Transgraniczne  Centrum  Integracji  Kulturowej  „Scena  na  granicy” 
–74 846 zł, „Klaster Suwalszczyzna – Mazury – zmniejszenie o kwotę 3 339 zł),
     -  majątkowych  o  kwotę  230 439  zł  –  wyposażenie  Parku  Naukowo  – 
Technologicznego  w Ełku.
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2. w załączniku nr 2 do uchwały:
    - korekta dochodów i wydatków w 2013r. i 2014r., jak w pkt. 1,

3. w załączniku nr 3 do uchwały: 
  - zmiany w przedsięwzięciach:
     - „Elkman II – rozbudowa sieci szerokopasmowej aglomeracji Miasta Ełku” w latach 
2013  –  2014  –  zmniejszenie  dochodów  i  wydatków  finansowanych  ze  środków  UE 
o kwotę 1zł – dział 600 rozdział 60095.

 Przewodniczący  Rady  Miasta   Stefan  Węgłowski  poprosił  o  przedstawienie 
opinii przez komisje:
>  Przewodniczącego  Komisji  Turystyki,  Sportu  i  Rekreacji  Tomasz  Przekop 
poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.
>  Przewodniczący  Komisji  Oświaty,  Kultury  i  Rodziny  Konrad  Siemienkiewicz 
poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.
> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego Dariusz Wasilewski 
poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.
>  Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku  Wojciech 
Kwiatkowski poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.
> Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Idzi Podwojski poinformował, 
że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.

Nie podjęto dyskusji.
Przewodniczący  Rady  Miasta  S.  Węgłowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały w sprawie jak wyżej.
W głosowaniu  udział wzięło  22 radnych. 

Wynik głosowania:  „za” – 22 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących” – 0.
Przewodniczący  Rady  Miasta  stwierdził,  że  22  głosami  „za”  radni  podjęli 

uchwałę. 
Uchwała Nr XXVIII.247.2013  w sprawie zmiany Wieloletniej  Prognozy Finansowej 
miasta Ełku na lata 2013– 2027, w załączeniu do protokołu.  

*   *   *
2)  Projekt  uchwały  w  sprawie zmian  w budżecie  miasta  Ełku  na  2013  rok, 
w załączeniu do protokołu.

Zaproponowane  zmiany  do  budżetu  omawiane  były  na  poszczególnych 
komisjach. 

Proponowane zmiany obejmują:
I)  w zakresie  dochodów i  wydatków  realizowanych  i  nadzorowanych  przez  Wydział 
Mienia Komunalnego
Zwiększenie w 2013 r. dochodów (dział 900 rozdział 90019 § 0690) w kwocie 70.000 zł 
pochodzących  z  Urzędu  Marszałkowskiego  w  Olsztynie  z  tytułu  wnoszonych  przez 
podmioty opłat  za gospodarcze korzystanie  ze środowiska,  oraz zwiększenie  o kwotę 
70.000 zł  wydatków (dział  900 rozdział  90019 § 3630) w formie  dotacji  celowej  na 
dofinansowanie  zadań  służących  ochronie  środowiska  z  zakresu  ochrony  powietrza 
(modernizacje systemów grzewczych lokali i budynków). 
II)  w zakresie  dochodów i  wydatków realizowanych  i  nadzorowanych  przez Wydział 
Strategii i Rozwoju Miasta
1. Projekt:   „Elkman II – rozbudowa sieci szerokopasmowej aglomeracji Miasta Ełku”   
– dział 600 rozdział 60095)
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Zmiana  w  budżecie  projektu  „Elkman  II  –  rozbudowa  sieci  szerokopasmowej 
aglomeracji Miasta Ełku” dotyczy zwiększenia wkładu własnego o 1 zł oraz zmniejszenia 
udziału  środków  unijnych  o  1  zł  w  2013  roku  oraz  zmniejszenia  udziału  środków 
unijnych o 1 zł 
w  2014  roku.  Zmiany  te  są  związane  z  koniecznością  ujednolicenia  kwot  ujętych 
w budżecie miasta z kwotami ujętymi we wniosku o dofinansowanie. 
Zmiana ta wiąże się ze zmianą kwot ujętych w wieloletniej prognozie finansowej, 
1. w załączniku nr 3 - przedsięwzięcia.

2. Projekt: „  Rozwój turystyki aktywnej płaszczyzną polsko – rosyjskiej współpracy” –   
dział 630 rozdział 63003)     

Zmiany dotyczą projektu „Rozwój turystyki  aktywnej  płaszczyzną polsko – rosyjskiej 
współpracy”,  który  zostanie  dofinansowany  ze  środków  Programu  Współpracy 
Transgranicznej Litwa – Polska - Rosja  2007 – 2013. Powyższych zmian dokonano 
w związku z przesunięciem terminu realizacji projektu z 2012r. na 2013r. Przeniesienie 
w  bieżącym  roku  następuje  zgodnie  z  realizacją  zadań  zaplanowanych  w  budżecie 
projektu. Zwiększa się paragrafy płacowe o kwotę 31 688,00 w związku z powołaniem 
kadry zarządzającej projektem: managera projektu, kierownika projektu, specjalisty ds. 
rozliczeń oraz specjalisty ds. kadrowych i płacowych. Natomiast zmniejsza się paragraf 
4127,   4129 – fundusz pracy w kwocie 1 765,00. Zwiększa się wydatki § 4217, 4129  na 
zakup  materiałów  biurowych  np.  teczki,  segregatory,  długopisy  w  kwocie  1  850,00. 
Tworzy się nowy  § 4437, 4439 na ubezpieczenie osób podczas wyjazdów do Ozierska. 
Natomiast zmniejsza się § 4307, 4309 na zakup usług pozostałych tj. promocja projektu 
np. ogłoszenia w telewizji, w prasie, ulotki, czy foldery o kwotę 33 254,00.  W związku 
z  wyjazdami  służbowymi  do  Ozierska  kadry  zarządzającej  projektem  zmniejsza  się 
§ 4417, 4419 delegacje służbowe krajowe w kwocie 5 013,00 i wprowadza się § 4427, 
4429 delegacje służbowe zagraniczne. Projekt będzie realizowany w latach 2013 – 2014. 
Całkowita wartość projektu 1 469 712 PLN, wkład własny Gminy Miasta Ełk 146 971,20 
PLN.

3. Projekt: „Rozwój potencjału Turystycznej Sieci Współpracy „Klaster Suwalszczyzna 
– Mazury” – dział 630 rozdział 63095) 

Zmniejszenie  dochodów i  wydatków z  działu  630 rozdziału  63095 dotyczy realizacji 
Projektu partnerskiego pt. „Rozwój potencjału Turystycznej Sieci Współpracy „Klaster  
Suwalszczyzna  –  Mazury” w  partnerstwie  z  sektorami  kreatywnymi” realizowanego 
w  ramach  Inicjatyw  promujących  postawy  przedsiębiorcze  i  wspierających  rozwój 
przedsiębiorczości i innowacyjności Funduszu Grantów na Inicjatywy Polskiej Agencji 
Rozwoju  Przedsiębiorczości,  finansowanego  z  EFS,  Programu  Operacyjnego  Kapitał 
Ludzki,  Oddziałanie  2.2.l:  Poprawa  jakości  usług  świadczonych  przez  instytucje 
wspierające  rozwój  przedsiębiorczości  i  innowacyjności  (Projekt  systemowy  UDA-
POKL.02.02.01-00-024/09-00). Zmniejszenie dochodów i wydatków jest spowodowane 
inną  realizacją  harmonogramu  projektu  w  latach  2012  –  2013.  W  związku  ze 
zwiększeniem  wydatków  w  2012r.  o  kwotę  3  339,00  PLN  zachodzi  konieczność 
zmniejszenia  planowanych  wydatków  w  2013r.  o  powyższą  kwotę.  Przeniesienie  w 
bieżącym roku następuje zgodnie z realizacją zadań zaplanowanych w budżecie projektu. 
W związku z koniecznością zakupu kart telefonicznych (doładowań) dla konsultantów 
zgodnie z  budżetem projektu wprowadza się  paragraf  4367 na kwotę 1 300,00 PLN. 
Całkowita wartość projektu, łącznie z partnerami projektu wynosi 998 230 PLN. Gmina 
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Miasto  Ełk  otrzyma  do budżetu  Miasta  213 r.  dotację  ze  środków Unii  Europejskiej 
w kwocie 59 279 PLN. Wkład własny nie jest wymagany.

4. Projekt: „Transgraniczne Centrum Integracji Kulturalnej „Scena na granicy”” – dział 
921 rozdział 92105) 

Wydatki wprowadzane do budżetu dotyczą projektu „Transgraniczne Centrum Integracji 
Kulturalnej „Scena na granicy””, który realizowany był w latach 2010-2012. Środki te 
znajdowały się w wskazanym dziale,  rozdziale, paragrafach w budżecie miasta na rok 
2012 i były przeznaczone na wydanie Katalogu Kultury Transgranicznej. Firma, która 
wydawała katalog dostarczyła wszystkie jego egzemplarze z wadami w związku z czym 
zostały one zwrócone do poprawy,  a  zapłata  za ich wydanie  nastąpi  po dostarczeniu 
wszystkich egzemplarzy zgodnie z umową. Dlatego konieczne jest wprowadzenie 63 619 
zł  na  dochody  oraz  74 846  zł  na  wydatki,  w  tym  11 227  zł  jako  wkład  własny 
sfinansowany z wolnych środków.  

5. Projekt:   „Wyposażenie Parku Naukowo-Technologicznego w Ełku”  
Pierwotnie Gmina Miasto Ełk przygotowała projekt na laboratorium chemiczne,  które 
miało powstać w Parku Naukowo-Technologicznym w Ełku. Ostatecznie sporządzono 
wniosek do RPO WiM na lata 2007-2013, poddziałanie 1.1.2  na „Wyposażenie Parku 
Naukowo-Technologicznego  w  Ełku”  polegający  na  utworzeniu  laboratorium 
chemicznego oraz laboratorium kolorów. W związku z powyższym zaistniała potrzeba 
zwiększenia budżetu inwestycji o 230 439 zł., z czego 115 220 zł pochodzić będzie ze 
środków UE, a pozostałe 115 219 zł z wolnych środków. 
W  budżecie  ulega  też  zmiana  nazwy  projektu  z  „Wyposażenie  Parku  Naukowo-
Technicznego w Ełku” na „Wyposażenie Parku Naukowo-Technologicznego w Ełku”.  

III) w zakresie pozostałych zmian:
Dochody budżetowe zwiększają się o kwotę 245 499 zł, wydatki zwiększają się o kwotę 
371 946 zł, nadwyżka budżetowa zmniejsza się o kwotę 126 447 zł.
 

 Przewodniczący  Rady  Miasta   Stefan  Węgłowski  poprosił  o  przedstawienie 
opinii przez komisje:
>  Przewodniczącego  Komisji  Turystyki,  Sportu  i  Rekreacji  Tomasz  Przekop 
poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.
>  Przewodniczący  Komisji  Oświaty,  Kultury  i  Rodziny  Konrad  Siemienkiewicz 
poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.
> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego Dariusz Wasilewski 
poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.
>  Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku  Wojciech 
Kwiatkowski poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.
> Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Idzi Podwojski poinformował, 
że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.

Radni nie podjęli dyskusji. 
Przewodniczący  Rady  Miasta  S.  Węgłowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały w sprawie jak wyżej, w zaproponowanym brzmieniu.
W głosowaniu  udział wzięło  22 radnych. 

Wynik głosowania:  „za” – 22 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących” – 0.
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Przewodniczący  Rady  Miasta  stwierdził,  że  22  głosami  „za”  radni  podjęli 
uchwałę. 
Uchwała Nr XXVIII.248.2013 w sprawie  zmian w budżecie miasta Ełku na 2013  rok, 
w załączeniu do protokołu.   

*  *  *
3)   Projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  udzielenie  bonifikaty  przy 
przekształceniu  prawa  użytkowania  wieczystego   w  prawo  własności  nieruchomości, 
w załączeniu do protokołu.

Prezydent  Miasta  Tomasz  Andrukiewicz  omówił  projekt  uchwały  i  wniósł 
o jej podjęcie
Uzasadnienie:
Pan Z.I. wystąpił z wnioskiem do Przewodniczącego Rady Miasta Ełk o przekształcenie 
prawa  użytkowania  wieczystego  w  prawo  własności  nieruchomości  niezabudowanej 
o   nr  geod.:  1372/35  o  pow.0,0178  ha,   1372/43  o pow.0,0027  ha  oraz  1372/45 
o pow.0,0108 ha położonej w Ełku  wraz z  udzieleniem 90% bonifikaty od opłaty. Pan I. 
aktem  notarialnym  Rep.”A”Nr  6646/2012  z dnia  21.08.2012  r.  umową  przeniesienia 
prawa użytkowania wieczystego nabył ww prawo od Spółdzielni Mieszkaniowej „Świt” 
w Ełku. Sprzedaż nastąpiła po cenie wolnorynkowej za 31.611 zł tj.  około 101 zł/m2 
brutto. 
Zgodnie z  §1 Uchwały Nr XIX.169.2012 Rady Miasta Ełku z dnia 24 kwietnia 2012 r. 
w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie przez Prezydenta Miasta Ełku bonifikaty od 
opłaty za przekształcenie prawa użytkowania wieczystego w prawo własności, bonifikatą 
w wysokości 90% od opłaty za przekształcenie prawa użytkowania wieczystego w prawo 
własności są tylko nieruchomości zabudowane, wykorzystywane w całości lub w     części   
na  cel  mieszkaniowy,  z możliwością  jej  rozliczania  proporcjonalnie  do  wielkości 
powierzchni użytkowej budynku wykorzystywanego na ten cel. Powyższa nieruchomość 
ma założoną odrębną KW OL1E/00064910/1. 
Wg  oświadczenia  wnioskodawcy,  potwierdzonego  ustaleniami  dokonanymi  podczas 
oględzin,  nieruchomość  objęta  wnioskiem  o  przekształcenie  została  ogrodzona  wraz 
z  przyległą  nieruchomością  zabudowaną  domem  mieszkalnym  jednorodzinnym 
w zabudowie szeregowej (stanowiącą własność wnioskodawcy), zaś obie nieruchomości 
stanowią funkcjonalną i gospodarczą całość.  Zostały one pierwotnie  rozdzielone przez 
Spółdzielnię  Mieszkaniową  „Świt”  na  grunt  zabudowany  domem  przeznaczony  do 
uwłaszczenia  (ze  spółdzielczego  własnościowego  prawa  do  domu  jednorodzinnego 
w spółdzielni mieszkaniowej na własność) oraz tzw. grunt ponadnormatywny z ogrodem 
i zielenią niską objęty obecnie wnioskiem o przekształcenie. Wnioskodawca dodaje, że 
jest inwalidą pierwszej grupy nie może chodzić, w przyszłości chce uregulować sprawy 
dot. nieruchomości uporządkować i dokonać scalenia działek.
Sąsiednie  działki  niezabudowane,  o  podobnym  zagospodarowaniu  co  teren 
wnioskodawcy,  wchodzące  w  skład  kompleksu  zabudowy  szeregowej,  zostały 
przekształcone  w  trybie  wcześniej  obowiązującej  uchwały  rady  z  bonifikatą  90%, 
obejmującą także grunty niezabudowane przeznaczone na cele mieszkaniowe. 
          Zgodnie z ustawą o przekształceniu prawa użytkowania wieczystego  w prawo 
własności:
* art. 4 ust. 7 pkt 2 - właściwy organ może udzielić za zgodą, Rady bonifikaty od opłaty 
za przekształcenie ustalonej zgodnie z art. 67 ust 3a i art.69 ustawy z dnia 21 sierpnia 
1997 r. o gospodarce nieruchomościami (Dz. U. z 2010 r. Nr 102, poz.651 z późn. zm.)
    Reasumując  powyższe  wnioskuję  o  udzielenie  90  %  bonifikaty  od  opłaty  za 
przekształcenie  prawa  użytkowania  wieczystego  w  prawo  własności  nieruchomości 
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położonej w Ełku przy ul. M. Kajki, oznaczonej w operacie ewidencji gruntów obrębu 1 
miasta  Ełku  nr  1372/35  o pow.0,0178  ha,  1372/43  o pow.0,0027  ha  oraz  1372/45 
o pow.0,0108 ha. Przedmiotowe działki są ogrodzone wraz z działką 1372/26 stanowią 
jedną  posesję  mieszkalną  wraz  z  nieruchomością  przyległą,  oznaczoną  w operacie 
ewidencji gruntów nr 1372/26.

Zgodnie  art.  4 ust.  15 ustawy z dnia 29 lipca 2005 r. o przekształceniu prawa 
użytkowania  wieczystego  w  prawo  własności  (tekst  jednolity  z  2012  Dz.  U.  Nr  15 
poz.83)  Prezydent   Miasta zażąda zwrotu kwoty równej  udzielonej  bonifikacie  po jej 
waloryzacji,  jeżeli  osoby,  na rzecz których zostało przekształcone prawo użytkowania 
wieczystego  w prawo  własności  nieruchomości  przed  upływem  5  lat,  licząc  od  dnia 
przekształcenia,  zbędą  lub  wykorzystają  nieruchomość  na  inne  cele  niż  cel,  który 
stanowił podstawę udzielenia bonifikaty. Nie dotyczy to zbycia na  rzecz osoby bliskiej 
w  rozumieniu  art.  4  pkt  13  ustawy  z dnia  21  sierpnia  1997  r.  o  gospodarce 
nieruchomościami,  spółdzielni  mieszkaniowej  w przypadku  ustanowienia  odrębnej 
własności  na  rzecz  członków  oraz  właścicieli  lokali,  którym  przekształcono  udział 
w prawie użytkowania wieczystego w prawo własności.

 Przewodniczący  Rady  Miasta   Stefan  Węgłowski  poprosił  o  przedstawienie 
opinii przez komisje:
>  Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku  Wojciech 
Kwiatkowski poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.
 > Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego Dariusz Wasilewski 
poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.

Nie podjęto dyskusji.
Przewodniczący  Rady  Miasta  S.  Węgłowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały w sprawie jak wyżej.
W głosowaniu  udział wzięło  22 radnych. 

Wynik głosowania:  „za” – 22 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących” – 0.
Przewodniczący  Rady  Miasta  stwierdził,  że  22  głosami  „za”  radni  podjęli 

uchwałę. 
Uchwała Nr XVIII.249.2013 w sprawie  wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty przy 
przekształceniu  prawa  użytkowania  wieczystego  w  prawo  własności  nieruchomości, 
w załączeniu do protokołu.

*  *  *
4) Projekt uchwały w sprawie  określenia zasad udzielania dotacji z budżetu Miasta Ełku 
na  prace  konserwatorskie,  restauratorskie  lub  roboty  budowlane  przy  zabytkach 
wpisanych do rejestru zabytków na terenie miasta Ełku,  w załączeniu do protokołu.

Prezydent Miasta T. Andrukiewicz wniósł o podjęcie  uchwały.
UZASADNIENIE

W  związku  z  uwagami  członków  komisji  oceniającej  wnioski  o  dotacje  na 
przeprowadzenie prac remontowych przy zabytkach wpisanych do rejestru lub ewidencji 
zabytków na terenie Miasta Ełku, związane z usprawnieniem prac Komisji, wprowadza 
się  uchwałę  wraz  z  załącznikami  określającymi  zasady  oceny  formalnej  oraz 
merytorycznej wniosków o dotacje na prace remontowe przy zabytkach znajdujących się 
na Terenia miasta Ełku. Dotacje przyznawane będą na podstawie wniosków składanych 
Prezydentowi  Miasta  Ełku  w  drodze  konkursowej.  Komplementarność  i  zasadność 
wniosku rozpatruje Komisja powołana zarządzeniem Prezydenta Miasta Ełku
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Jednocześnie straci moc Uchwała Nr L/467/10 Rady Miasta Ełku z dnia 30 marca 
2010  roku  w  sprawie  zasad  udzielania  dotacji  z  budżetu  Miasta  Ełk  na  prace 
konserwatorskie,  restauratorskie  lub roboty budowlane  przy zabytkach wpisanych do 
rejestru zabytków na terenie Miasta Ełku.

Przewodniczący  Rady  Miasta  S.Węgłowski   poprosił  o  przedstawienie  opinii 
przez komisje:
 >  Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku  Wojciech 
Kwiatkowski  poinformował, że komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
 > Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego Dariusz Wasilewski 
poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.

Radni nie podjęli dyskusji.
W związku z brakiem chętnych do zabrania głosu Przewodniczący Rady Miasta 

S. Węgłowski poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie jak wyżej.
W głosowaniu  udział wzięło  22 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 22 radnych,  „przeciw” – 0,  „wstrzymujących” – 0.

Przewodniczący  Rady  Miasta  stwierdził,  że  22  głosami  „za”  radni  podjęli 
uchwałę. 
Uchwała Nr XVIII.250.2013 w sprawie  określenia zasad udzielania dotacji z budżetu 
Miasta  Ełku  na  prace  konserwatorskie,  restauratorskie  lub  roboty  budowlane  przy 
zabytkach  wpisanych  do rejestru  zabytków  na  terenie  miasta  Ełku, w  załączeniu  do 
protokołu.

*  *   *
5) Projekt uchwały w sprawie  uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego zwanego „Ełk – osiedle Jeziorna”, w załączeniu do protokołu.

Prezydent Miasta T. Andrukiewicz omówił potrzebę podjęcia uchwały   i  wniósł 
o podjęcie.

Przewodniczący Rady Miasta  Stefan Węgłowski  poinformował, że przedłożony 
projekt szczegółowo omawiany był na posiedzeniu Komisji Mienia Komunalnego, Prawa 
i Porządku. Radni uznali zgodność zapisów planu ze Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Ełku.  Poprosił   o  przedstawienie  opinii 
z komisji.

Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku  Wojciech 
Kwiatkowski poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący  Rady Miasta   Stefan  Węgłowski  zaproponował  przegłosować 
wniesione uwagi do wyłożonego do publicznego wglądu projektu zmiany  miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego zwanego „Ełk – osiedle Jeziorna”  kolejno:

1.A  Treść uwagi:  „  Wniosek  o  zmianę  statusu  drogi  z  wewnętrznej  na  publiczną” 
Przewodniczący  Rady  Miasta   Stefan  Węgłowski  poddał  pod  głosowanie  nie 
uwzględnienie uwagi.
W głosowaniu  udział wzięło  22 radnych. 

   Wynik  głosowania:   „za  nie  uwzględnieniem  uwagi”  –  22  radnych,  „przeciw”  –  0, 
„wstrzymujących” –  0.
            Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 22 głosami „za” radni nie uwzględnili 
wyżej zacytowanego wniosku.
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   1.B  Treść  uwagi:  „Propozycja  wykupienia  przez  Urząd  całej  działki,  należącej  do 
wnioskodawczyni,  w  związku  z  lokalizacją  na  działce  sieci  wodociągowej 
i kanalizacyjnej”.

Przewodniczący  Rady  Miasta   Stefan  Węgłowski  poddał  pod  głosowanie  nie 
uwzględnienie uwagi.
W głosowaniu  udział wzięło  22 radnych. 

   Wynik  głosowania:   „za  nie  uwzględnieniem  uwagi”  –  22  radnych,  „przeciw”  –  0, 
„wstrzymujących” –  0.

            Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 22 głosami „za” radni nie uwzględnili 
wyżej zacytowanej uwagi.

2.A. Treść uwagi: „Wnioskodawca proponuje zbycie na rzecz miasta Ełku części działki, 
przeznaczonej  w  projekcie  zmiany  planu  pod  budownictwo  jednorodzinne 
i wielorodzinne”.

Przewodniczący  Rady  Miasta   Stefan  Węgłowski  poddał  pod  głosowanie  nie 
uwzględnienie uwagi.
W głosowaniu  udział wzięło  22 radnych. 

   Wynik  głosowania:   „za  nie  uwzględnieniem  uwagi”  –  22  radnych,  „przeciw”  –  0, 
„wstrzymujących” –  0.

            Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 22 głosami „za” radni nie uwzględnili 
wyżej zacytowanej uwagi.

2.B.  Treść uwag: „Wniosek o pozostawienie istniejącego planu zagospodarowania dla 
tego terenu”.

Przewodniczący  Rady  Miasta   Stefan  Węgłowski  poddał  pod  głosowanie  nie 
uwzględnienie uwagi.
W głosowaniu  udział wzięło  22 radnych. 

   Wynik  głosowania:   „za  nie  uwzględnieniem  uwagi”  –  22  radnych,  „przeciw”  –  0, 
„wstrzymujących” –  0.

            Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 22 głosami „za” radni nie uwzględnili 
wyżej zacytowanej uwagi.

3. Treść uwag: „Wniosek o pozostawienie istniejącego planu zagospodarowania dla tego 
terenu”

Przewodniczący  Rady  Miasta   Stefan  Węgłowski  poddał  pod  głosowanie  nie 
uwzględnienie uwagi.
W głosowaniu  udział wzięło  22 radnych. 

   Wynik  głosowania:   „za  nie  uwzględnieniem  uwagi”  –  22  radnych,  „przeciw”  –  0, 
„wstrzymujących” –  0.

            Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 22 głosami „za” radni nie uwzględnili 
wyżej zacytowanej uwagi.

4.  Treść  uwag:  „Wnioskodawczyni  nie  zgadza  się  na  budowanie  osiedlowej  ulicy 
(przedłużenie ul. Jana Pawła II)”

Przewodniczący  Rady  Miasta   Stefan  Węgłowski  poddał  pod  głosowanie  nie 
uwzględnienie uwagi.
W głosowaniu  udział wzięło  22 radnych. 

   Wynik  głosowania:   „za  nie  uwzględnieniem  uwagi”  –  21  radnych,  „przeciw”  –  0, 
„wstrzymujących” –  1.

            Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 21 głosami „za” radni nie uwzględnili 
wyżej zacytowanej uwagi.
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5.  Treść  uwagi: „Wnioskodawca  nie  wyraża  zgody na  budowę przedłużenia  ul.  Jana 
Pawła II jako drogi lokalnej.”

Przewodniczący  Rady  Miasta   Stefan  Węgłowski  poddał  pod  głosowanie  nie 
uwzględnienie uwagi.
W głosowaniu  udział wzięło  22 radnych. 

   Wynik  głosowania:   „za  nie  uwzględnieniem  uwagi”  –  21  radnych,  „przeciw”  –  0, 
„wstrzymujących” –  1.

            Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 21 głosami „za” radni nie uwzględnili 
wyżej zacytowanej uwagi.

6. A. Treść uwagi: „Wnioskodawcy kupili działki w czasie obowiązywania poprzedniego 
planu,  kiedy  w  sąsiedztwie  przewidziana  była  zieleń  parkowa,  następnie  w  wyniku 
zmiany mpzp teren usług turystycznych. Zmiana przeznaczenia tego obszaru nie będzie 
korzystna  dla  obu  stron,  wnioskodawcy  obawiają  się  o  zachowanie  prywatności  i 
bezpieczeństwo  dzieci,  ponieważ  na  posesjach  właściciele  mają  prawo  hodować  psy 
obronne. Ponadto teren usług oświatowych zajmie teren bardzo atrakcyjny krajobrazowo 
i o bardzo dużej wartości rynkowej.”

Ponieważ  uwaga  została  przez  Prezydenta  Miasta  uwzględniona,  więc 
zdecydowano, że nie należy jej głosować.

6.  B.  Treść  uwagi:  „Lokalizacja  w  tym  miejscu  wysokich,  wielokondygnacyjnych 
budynków  wieloro-dzinnych  nie  współgra  architektonicznie  z  już  istniejącą,  niską 
zabudową  jednoro-dzinna,  oraz  będzie  naruszała  prywatność  terenów  zabudowy 
jednorodzinnej i w znacznym stopniu zmniejsza wartość rynkową tych terenów”

Przewodniczący  Rady  Miasta   Stefan  Węgłowski  poddał  pod  głosowanie  nie 
uwzględnienie uwagi.
W głosowaniu  udział wzięło  22 radnych. 

   Wynik  głosowania:   „za  nie  uwzględnieniem  uwagi”  –  19  radnych,  „przeciw”  –  1, 
„wstrzymujących” –  2.

            Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 19 głosami „za” radni nie uwzględnili 
wyżej zacytowanej uwagi.

7. Treść uwagi: ”Wnioskodawca informuje, że nie jest zainteresowany wykupem gruntu 
pod ulicę Jana Pawła II (biegnącą przez jego działkę) i nie wyraża zgody na budowę 
przedłużenia ul. Jana Pawła II jako drogi wewnętrznej przez działkę nr 3700.”

Przewodniczący  Rady  Miasta   Stefan  Węgłowski  poddał  pod  głosowanie  nie 
uwzględnienie uwagi.
W głosowaniu  udział wzięło  22 radnych. 

   Wynik  głosowania:   „za  nie  uwzględnieniem  uwagi”  –  22  radnych,  „przeciw”  –  0, 
„wstrzymujących” –  0.

            Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 22 głosami „za” radni nie uwzględnili 
wyżej zacytowanej uwagi.

8.   Treść  uwagi:  „A. Wnioskodawca  nie  wyraża  zgody  na  ustanowienie  drogi 
wewnętrznej  na  jego  gruncie  –  powinna  być  ona  publiczna.  Pozostawienie  drogi 
wewnętrznej, przebiegającej przez kilka działek prywatnych doprowadzi do konfliktów 
między tymi właścicielami. 
B. Wnioskodawca  prosi  o  pozostawienie  istniejącego  planu  zagospodarowania, 
a  w  przypadku  braku  takiej  możliwości  o  wyłączenie  jego  działki  z  projektowanej 
zmiany planu.”
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Przewodniczący  Rady  Miasta   Stefan  Węgłowski  poddał  pod  głosowanie  nie 
uwzględnienie uwagi.
W głosowaniu  udział wzięło  22 radnych. 

   Wynik  głosowania:   „za  nie  uwzględnieniem  uwagi”  –  21  radnych,  „przeciw”  –  0, 
„wstrzymujących” –  1.
            Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 21 głosami „za” radni nie uwzględnili 
wyżej zacytowanej uwagi.

Następnie  Przewodniczący Rady Miasta  S.  Węgłowski poddał pod głosowanie 
projekt uchwały w sprawie jak wyżej.

W głosowaniu  udział wzięło  22 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 22 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących” – 0

Przewodniczący  Rady  Miasta  stwierdził,  że  22  głosami  „za”  –  jednomyślnie, 
radni podjęli uchwałę. 
Uchwała  Nr  XXVIII.251.2013  w  sprawie   uchwalenia  zmiany  miejscowego  planu 
zagospodarowania przestrzennego zwanego „Ełk – osiedle  Jeziorna”, w załączeniu do 
protokołu.  

*  *  *
6) Projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia  górnych  stawek  opłat  ponoszonych  przez 
właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz 
opróżniania zbiorników bezodpływowych i  transportu nieczystości  ciekłych na terenie 
Gminy Miasta Ełk, w załączeniu do protokołu.

Zastępca  Prezydenta  Miasta  Kamil  Buksa  poinformował,  że  projekt  uchwały 
szczegółowo omawiany był na poszczególnych komisjach. Na wniosek Komisji Mienia 
Komunalnego,  Prawa i  Porządku zgłosił  jako autopoprawkę wykreślenie  w § 1 ust.2 
wyrazów: ( tj. frakcji suchej i mokrej). Innych uwag radni nie zgłosili.    
Uzasadnienie:
Od 23 lutego 2010 roku obowiązują górne stawki opłat ponoszonych przez właścicieli 
nieruchomości za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz opróżniania 
zbiorników  bezodpływowych  i  transportu  nieczystości  ciekłych  przyjęte  Uchwałą 
Nr XLIX/451/10 Rady Miasta Ełku. W okresie minionych trzech lat w znacznym stopniu 
wzrosły  ceny  odbioru  odpadów komunalnych  oraz  koszty  ich  transportu  do  Zakładu 
Unieszkodliwiania  Odpadów  w  Siedliskach. W  przedstawionym  projekcie  uchwały 
proponuje się przyjąć poziom górnych stawek uwzględniający powyższy wzrost kosztów. 

  Przewodniczący Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa i  Porządku Wojciech 
Kwiatkowski poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały. 

 Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego  Dariusz 
Wasilewski poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.

Nie  podjęto dyskusji.
Przewodniczący  Rady  Miasta  S.  Węgłowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały w sprawie jak wyżej.
W głosowaniu  udział wzięło  22 radnych. 

Wynik głosowania:  „za” – 16 radnych, „przeciw” – 1,  „wstrzymujących” – 5.
Przewodniczący  Rady  Miasta  stwierdził,  że  16  głosami  „za”   radni  podjęli 

uchwałę. 
Uchwała Nr XXVIII.252.2013 w sprawie  ustalenia górnych stawek opłat ponoszonych 
przez właścicieli nieruchomości za usługi   w zakresie odbierania odpadów komunalnych 
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oraz  opróżniania  zbiorników  bezodpływowych  i  transportu  nieczystości  ciekłych  na 
terenie Gminy Miasta Ełk, w załączeniu do protokołu.  
 

*   *   *
7) Projekt  uchwały   w  sprawie  określenia  wymagań,  jakie  powinien  spełniać 
przedsiębiorca  ubiegający  się   o  uzyskanie  zezwolenia  na  prowadzenie  działalności 
w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych 
na terenie Gminy Miasta Ełku, w załączeniu do protokołu.
 Zastępca  Prezydenta  Miasta  Kamil  Buksa  poinformował,  że  projekt  uchwały 
szczegółowo omawiany był na poszczególnych komisjach. Radni nie zgłosili zastrzeżeń. 
Wniósł o podjęcie uchwały.
Uzasadnienie:
W związku z nowelizacją ustawy z dnia 13 września 1996 r. o utrzymaniu  czystości 
i porządku  w gminach (Dz. U. z 2012 r. poz. 951 z późn. zm.)  oraz rozporządzeniem 
Ministra  Środowiska  z  dnia  14  marca  2012  r.  w  sprawie  szczegółowego  sposobu 
określenia wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie 
zezwolenia  w  zakresie  opróżniania  zbiorników  bezodpływowych  i  transportu 
nieczystości ciekłych ( Dz. U. z 2012 poz.299) - Rada Gminy zobowiązana jest określić 
w  formie  uchwały  wymagania  jakie  powinien  spełniać  przedsiębiorca  ubiegający  się 
o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie opróżniania zbiorników 
bezodpływowych  i  transportu  nieczystości  ciekłych  w  zakresie   wyposażenia 
technicznego niezbędnego do realizacji zadań.
  
 Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku  Wojciech 
Kwiatkowski poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.
 Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego  Dariusz 
Wasilewski poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.
    

Nie podjęto dyskusji.
Przewodniczący  Rady  Miasta  S.  Węgłowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały w sprawie jak wyżej.
W głosowaniu  udział wzięło  21 radnych. 

Wynik głosowania:  „za” – 21 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących” – 0.
Przewodniczący  Rady  Miasta  stwierdził,  że  21  głosami  „za”  radni  podjęli 

uchwałę. 
Uchwała  Nr  XXVIII.253.2013   w  sprawie   określenia  wymagań,  jakie  powinien 
spełniać  przedsiębiorca  ubiegający  się  o  uzyskanie  zezwolenia  na  prowadzenie 
działalności  w  zakresie  opróżniania  zbiorników  bezodpływowych  i  transportu 
nieczystości  ciekłych  na  terenie  Gminy  Miasta  Ełku, w  załączeniu  do  protokołu. 
W trakcie głosowania nieobecny radny Jan Wielgat.

*   *   *
     8) Projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  zmiany  części  Studium  uwarunkowań 

i kierunków  zagospodarowania przestrzennego miasta Ełku,  w załączeniu do protokołu. 
  Prezydent Miasta T. Andrukiewicz omówił potrzebę podjęcia uchwały   i  wniósł 
o podjęcie.
Uzasadnienie:
Rada  Miasta  Ełku  w  dniu  29  listopada  2011  r.  podjęła  uchwałę  nr  XIII.123.2011 
w  sprawie  przystąpienia  do  zmiany  części  Studium  uwarunkowań  i  kierunków 
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zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Ełku,  uchwalonego  uchwałą 
nr  XVIII/170/2000 Rady Miasta Ełku z dnia 26 kwietnia 2000 roku   i  zmienionego 
uchwałami  nr  VIII/56/03  Rady  Miasta  Ełku  z  dnia  28  kwietnia  2003  roku  oraz 
nr LII/486/10 Rady Miasta Ełku z dnia 27 kwietnia 2010 roku oraz nr XVI.139.2012 
Rady Miasta Ełku z dnia 31 stycznia 2012 roku. 
Na podstawie ww. uchwały zgodnie z art. 12 ust. 1 ustawy z dnia 27 marca 2003 roku 
o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym (Dz. U. z 2012 r. poz. 647.), w związku 
z art. 18 ust. 2, pkt 5 i art. 40 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie  
gminnym (Dz. U. 2001 r. Nr 142 poz. 1591), wszczęta została procedura planistyczna. 
W związku z zakończeniem kolejnego etapu procedury planistycznej należy wprowadzić 
do  porządku  obrad  Sesji  Rady  Miasta  Ełku  projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia 
zmiany  części  Studium  uwarunkowań  i  kierunków  zagospodarowania  przestrzennego 
miasta Ełku.
Zmiana Studium miasta Ełku polegała w szczególności na:
- wprowadzeniu do dokumentu Studium zapisów, umożliwiających realizację zabudowy 
usługowej i handlowej na terenie kwartału oznaczonego na rysunku Studium symbolem 
As-8;
- dostosowaniu tekstu i na rysunku Studium (kwartały oznaczone symbolami: As-6, As-8, 
Bs-16,  Ds-4,  Ds-7)  do  ustaleń  zawartych  w  zaktualizowanym  „Studium  dla  potrzeb 
planów ochrony przeciwpowodziowej Etap II - Rzeka Ełk na odcinku od jeziora Ełk do 
mostu kolejowego”;
- uzupełnieniu podstawowego układu komunikacyjnego (kwartały oznaczone symbolami: 
Ao-3 i As-5);
-  wprowadzeniu  nowego  przebiegu  ciągów  pieszo-rowerowych  (kwartały  oznaczone 
symbolami: Ao-2, Ao-3, As-5, As-6, Ds-3);
- dokonaniu korekty granic kwartałów: Bs-14, Bo-17, Bo-18.
Ponadto  Studium  zostało  zmienione  w  zakresie  uwag  wniesionych  przez  organy 
uzgadniające i  opiniujące,  dot.  m.in.:   -  wykazu obszarów i obiektów wpisanych do 
rejestru  zabytków, a  także  wykazu obszarów i  obiektów wpisanych do wojewódzkiej 
ewidencji zabytków;
- wprowadzeniu do części tekstowej projektu Studium, zapisów umożliwiających zmianę 
zagospodarowania  wyspy  zamkowej,  pod  warunkiem  wprowadzenia  zapisów 
wynikającym z § 5 ust. 2 pkt 3) uchwały z dnia 24 maja 2011 r. Nr VII/126/11 Sejmiku 
Województwa Warmińsko-Mazurskiego w sprawie wyznaczenia Obszaru Chronionego 
Krajobrazu Pojezierza Ełckiego.
-  przeznaczeniu wolnych przestrzeni  od strony jeziora,  stanowiących własność gminy 
miasta Ełku, na cele publiczne (np. miejsca do wypoczynku i rekreacji, w tym rezerwę 
terenu  pod  infrastrukturę  kanału  łączącego  Wielkie  Jeziora  Mazurskie  z  Jeziorem 
Ełckim).
 

Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku  Wojciech 
Kwiatkowski poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Radni nie podjęli dyskusji.
  Przewodniczący Rady Miasta S. Węgłowski poddał pod głosowanie przedłożony 
projekt uchwały  w sprawie jak wyżej.

W głosowaniu  udział wzięło  22 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 20 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących” – 2.

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 20 głosami „za” radni podjęli uchwałę. 
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       Uchwała Nr XXVIII.254.2013   w sprawie    uchwalenia  zmiany części  Studium 
uwarunkowań i kierunków  zagospodarowania przestrzennego miasta Ełku, w załączeniu 
do protokołu.    

           
*   *   *

  9) Projekt uchwały w sprawie    przystąpienia do sporządzenia oraz zmiany miejscowego 
planu  zagospodarowania  przestrzennego,  zwanego  „Ełk  –  Łukasiewicza  II”, 
w załączeniu do protokołu.

 Prezydent   Miasta  Tomasz  Andrukiewicz  poinformował,  że  projekt  uchwały 
szczegółowo analizowany był w komisjach.   Wniósł o podjęcie uchwały.    

       Uzasadnienie:
Podjęcie uchwały podyktowane jest tym,  iż  na kolegium prezydenckim postanowiono 
przeznaczyć  do  adaptacji  na  lokale  socjalne  budynek  zlokalizowany  przy 
ul.  Łukasiewicza  6A.  W  chwili  obecnej  część  nieruchomości  zlokalizowanej  przy 
ul. Łukasiewicza 6A, oznaczona w miejscowym planie symbolem A13U, opisana jest: 
„A13  U  -  pow.  0,13  ha.  Teren  istniejącej  zabudowy  usługowej.  Dopuszcza  się  
przebudowę  i  adaptację  obiektu  na  cele  usługowo-handlowe.  Należy  zachować  
dotychczasową wysokość zabudowy.”
Pozostała  część  działki  objęta  jest  ustaleniami  kwartału 02Z1/2 (pas  drogowy 
ul. Łukasiewicza). Celem zmiany ww. miejscowego planu jest zmiana przeznaczenia ww. 
kwartałów na teren zabudowy mieszkaniowej.

W celu umożliwienia sprzedaży nieruchomości, oznaczonej w operacie ewidencji 
gruntów nr  1289/15,  będącej  własnością  Gminy Miasta  Ełku,  na  poprawę warunków 
zagospodarowania, proponuje się zmienić ustalenia kwartału  03L 1/2, przeznaczonego 
w planie pod: „03L 1/2 - ulica lokalna obsługująca zabudowę mieszkalno-usługową, szer. 
pasa drogowego-12m, szer. jezdni - 6,0 m. Linie zabudowy co najmniej 8 m od krawędzi 
jezdni”. 
W chwili  obecnej  nieruchomość  (dz.  nr  1289/15)  nie  jest  wykorzystywana  w sposób 
przewidziany w miejscowym planie. Wydział Mienia Komunalnego po przeanalizowaniu 
zasadności pozostawienia drogi stwierdził, iż nie ma przeszkód na zmianę przeznaczenia 
przedmiotowego kwartału w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego oraz 
sprzedaż przedmiotowej nieruchomości.
Przy  zmianie  ustaleń  dla  ww.  kwartału,  konieczne  jest  dokonanie  zmian  w  części 
kwartałów  sąsiednich,  tj.:  A4MNU  i  A5MNU. Dla  tych  obszarów  ustalona  została 
maksymalna, nieprzekraczalna linia zabudowy, od strony drogi  03L 1/2. Po włączeniu 
tego  terenu  do  kwartału  MNU,  nieprzekraczalna  linia  zabudowy  przestanie  spełniać 
swoją funkcję, a tym samym może blokować zagospodarowanie działki nr 1289/15.

Ponadto,  w  celu  uregulowania  przebiegu  ulicy  Łukasiewicza,  proponuje  się 
zmienić  parametry tej  drogi,  w wyniku czego ujednolicone zostaną  ustalenia  terenów 
bezpośrednio graniczących z tą drogą.

     W chwili obecnej pas drogowy ul. Łukasiewicza jest już zrealizowany. Z dniem oddania 
do  użytkowania  obwodnicy  miasta  ul.  Łukasiewicza  zmieniła  swój  status  z  drogi 
krajowej na drogę gminną i stanowi własność Gminy Miasta Ełku. W związku z tym 
przedmiotowa ulica utraciła właściwości tranzytowe, a w konsekwencji zbędne będzie jej 
poszerzenie.

 Przewodniczący  Rady  Miasta   Stefan  Węgłowski  poprosił  o  przedstawienie 
opinii przez komisje:
>  Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku  Wojciech 
Kwiatkowski poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały. 
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  Nie podjęto dyskusji.
Przewodniczący  Rady  Miasta  S.  Węgłowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały w sprawie jak wyżej.
W głosowaniu  udział wzięło  22 radnych. 

Wynik głosowania:  „za” – 19 radnych, „przeciw” – 3,  „wstrzymujących” – 0.
Przewodniczący  Rady  Miasta  stwierdził,  że  19  głosami  „za”  radni  podjęli 

uchwałę. 
Uchwała Nr XXVIII.255.2013  w sprawie  przystąpienia do sporządzenia oraz zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, zwanego „Ełk – Łukasiewicza II”, 
w załączeniu do protokołu.         

     
*  *  *

10) Projekt  uchwały  w  sprawie   przystąpienia do zmiany części miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego terenu zwanego „Ełk –  Piękna,  Koszykowa”, 
w załączeniu do protokołu.

            Prezydent   Miasta  Tomasz  Andrukiewicz  poinformował,  że  projekt  uchwały 
szczegółowo analizowany był w komisjach.   Wniósł o podjęcie uchwały.    

       
 Przewodniczący Rady Miasta  Stefan Węgłowski poprosił o przedstawienie opinii 
przez komisje:
>  Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku  Wojciech 

Kwiatkowski  poinformował,  że   komisja  wydała  pozytywną  opinię  do  projektu 
uchwały. 
  Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący  Rady  Miasta  S.  Węgłowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 
uchwały w sprawie jak wyżej, w zaproponowanym brzmieniu.

W głosowaniu  udział wzięło  22 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 22 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących” – 0.

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 22 głosami „za” radni podjęli uchwałę. 
     Uchwała Nr XXVIII.256.2013 w sprawie   przystąpienia do zmiany części miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego terenu zwanego „Ełk –  Piękna,  Koszykowa”, 
w załączeniu do protokołu.  

*  *  *
        11) Projekt  uchwały w sprawie   zatwierdzenia rocznego planu potrzeb w zakresie 

wykonywania prac społecznie użytecznych  w Ełku na rok 2013, w  załączeniu  do 
protokołu.

Zastępca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  omówił  projekt  uchwały  i  wniósł 
o podjęcie.      

 Uzasadnienie:                 
Zgodnie z art. 73A ustawy z dnia 20 kwietnia 2004 r. o promocji zatrudnienia 

i instytucjach rynku pracy (Dz. U. Nr 99, poz. 1001), na wniosek gminy starosta może 
skierować bezrobotnego bez prawa do zasiłku korzystającego ze świadczeń z pomocy 
społecznej do wykonywania prac społecznie użytecznych w miejscu zamieszkania lub 
pobytu w wymiarze 10 godzin tygodniowo. 

    Wykonywanie prac społecznie użytecznych w naszym mieście odbywać się będzie na 
rzecz  Miasta  Ełku,  na  podstawie  porozumienia  zawartego  między  Starostą  Ełckim 
a Gmina Miastem Ełk. Starosta refundować będzie gminie ze środków Funduszu Pracy 
do 60% minimalnej kwoty świadczenia przysługującego bezrobotnym.
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Podstawą zorganizowania  prac  społecznie  użytecznych  na  terenie  Miasta  Ełku 
w  2013  r.  i  zawarcia  porozumienia,  jest  sporządzenie  planu  potrzeb  w  zakresie 
wykonywania prac społecznie użytecznych  i  na jego podstawie opracowanie wniosku 
i przekazanie go do Powiatowego Urzędu Pracy w terminie do dnia 31 stycznia 2013 r. 

Plan potrzeb w zakresie wykonywania prac społecznie użytecznych w Ełku na rok 
2013  powinien  zawierać  rodzaj  prac  społecznie  użytecznych,  liczbę  godzin 
wykonywania prac społecznie użytecznych, liczbę bezrobotnych bez prawa do zasiłku 
dla bezrobotnych korzystających ze świadczeń z pomocy społecznej, którzy mogą być 
skierowani do wykonywania prac społecznie użytecznych. 

                               Przewidywany całkowity koszt zorganizowania prac społecznie użytecznych 
w  Mieście  Ełku  na  rok  2013  wynosi:  101  647,70  zł,  refundacja  z  PUP  (60%) 
to 60 988,62 zł, wkład własny Gminy Miasta Ełku to 40 659,08 zł.
               

 Przewodniczący  Rady  Miasta   Stefan  Węgłowski  poprosił  o  przedstawienie 
opinii przez komisje:
>  Przewodniczący  Komisji  Oświaty,  Kultury  i  Rodziny  Konrad  Siemienkiewicz 

poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.
> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego Dariusz Wasilewski 

poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.
>  Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku  Wojciech 

Kwiatkowski  poinformował,  że   komisja  wydała  pozytywną  opinię  do  projektu 
uchwały.

        > Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Idzi Podwojski poinformował, 
że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.

  
  Nie podjęto dyskusji.

       Przewodniczący  Rady  Miasta  S.  Węgłowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 
uchwały w sprawie jak wyżej, w zaproponowanym brzmieniu.

W głosowaniu  udział wzięło  22 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 22 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących” – 0.

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 22 głosami „za” radni podjęli uchwałę. 
     Uchwała  Nr  XXVIII.257.2013  w  sprawie   zatwierdzenia rocznego planu potrzeb 

w zakresie wykonywania prac społecznie użytecznych    w Ełku na rok 2013, 
w załączeniu do protokołu.  

  *  *  *

   12) Projekt  uchwały   zmieniający uchwałę  w sprawie stypendiów, nagród i  wyróżnień 
sportowych przyznawanych w dziedzinie kultury fizycznej, w załączeniu do protokołu.

Zastępca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  omówił  projekt  uchwały.  Wniósł 
o dokonanie autopoprawki do projektu uchwały:

-  w § 9  Regulaminu uchyla się punkt 4, 
-  w  §  10  pkt  5  Regulaminu  otrzymuje  następujące  brzmienie:  "Wnioski  o  przyznanie 

nagrody mogą składać kluby sportowe, w tym działające w formie stowarzyszenia, 
związki sportowe, właściwa dla spraw kultury fizycznej komisja Rady Miasta Ełku, 
szkoły, uczelnie"

- w §10 pkt 3 Regulaminu otrzymuje następujące brzmienie:  "Rozpatrzenie wniosków 
przez  Kapitułę  następuje  w  terminie  nie  dłuższym  niż  30  dni  od  daty  złożenia 
wniosku".

- w §10 pkt 4 Regulaminu otrzymuje brzmienie: "Wnioski o przyznanie nagród w formie 
drukowanej  składa  się  na  formularzach  stanowiących  załączniki  nr  3,  4  i  5  do 
niniejszego Regulaminu wraz z potwierdzeniem uzyskanego wyniku sportowego 
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przez  dokument  właściwego  Związku  Sportowego  lub  organizatora  imprezy, 
a w przypadku nagród w Kategorii "zespół sportowy" również z listą zawodników 
uczestniczących w zawodach.

         Przewodniczący Rady Miasta  Stefan Węgłowski poprosił o przedstawienie opinii 
przez komisje:
>  Przewodniczącego  Komisji  Turystyki,  Sportu  i  Rekreacji  Tomasz  Przekop 

poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.
>  Przewodniczący  Komisji  Oświaty,  Kultury  i  Rodziny  Konrad  Siemienkiewicz 

poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.
> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego Dariusz Wasilewski 

poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.

Nie podjęto dyskusji.
Przewodniczący  Rady  Miasta  S.  Węgłowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały w sprawie jak wyżej.
W głosowaniu  udział wzięło  22 radnych. 

Wynik głosowania:  „za” – 22 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących” – 0.
Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 22 głosami „za” radni podjęli uchwałę. 

     Uchwała  Nr XXVIII.258.2013   zmieniającą  uchwałę  w sprawie  stypendiów,  nagród 
i wyróżnień sportowych przyznawanych w dziedzinie kultury fizycznej, w załączeniu do 
protokołu.  

       *  *  *

     13) Projekt  uchwały w sprawie  przekazania  Komendzie  Powiatowej  Policji  w Ełku 
środków finansowych na fundusz wsparcia Policji z przeznaczeniem na pokrycie kosztów 
zatrudnienia  lekarzy,  pełniących  doraźną  opiekę   w  pomieszczeniach  dla  osób 
zatrzymanych i doprowadzonych do wytrzeźwieni,  w załączeniu do protokołu. 

Prezydent Miasta Tomasz Andrukiewicz wniósł o podjęcie uchwały.
 Projekt uchwały szczegółowo analizowany był w komisjach.  

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego  Dariusz 
Wasilewski poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.

Radni nie podjęli dyskusji.
  Przewodniczący Rady Miasta S. Węgłowski poddał pod głosowanie przedłożony 
projekt uchwały  w sprawie jak wyżej.

W głosowaniu  udział wzięło  21 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 21 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących” – 0.

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 21 głosami „za” radni podjęli uchwałę. 
       Uchwała Nr XXVIII.259.2013  w sprawie  przekazania Komendzie Powiatowej Policji 

w Ełku środków finansowych na fundusz wsparcia Policji z przeznaczeniem na pokrycie 
kosztów zatrudnienia lekarzy, pełniących doraźną opiekę  w pomieszczeniach dla osób 
zatrzymanych i doprowadzonych do wytrzeźwienia, w załączeniu do protokołu.    

       W trakcie głosowania nieobecny radny Romuald Szuliński. 
   

*  *  * 
    14) Projekt uchwały w sprawie  przekazania środków finansowych na fundusz wsparcia 

Policji  z  przeznaczeniem na  nagrody za  osiągnięcia  w służbie  Policjantów Komendy 
Powiatowej  Policji  w  Ełku  realizujących  zadania  z  zakresu  służby  prewencyjnej, 
w załączeniu do protokołu. 

Zastępca Prezydenta Miasta Artur Urbański wniósł o podjęcie uchwały.
 Projekt uchwały szczegółowo omawiany był w komisjach.  
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Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego  Dariusz 
Wasilewski poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.

Radni nie podjęli dyskusji.
  Przewodniczący Rady Miasta S. Węgłowski poddał pod głosowanie przedłożony 

projekt uchwały  w sprawie jak wyżej.
W głosowaniu  udział wzięło  21 radnych. 

Wynik głosowania:  „za” – 21 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących” – 0.
Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 21 głosami „za” radni podjęli uchwałę. 

       Uchwała Nr XXVIII.260.2013   w sprawie  przekazania środków finansowych na 
fundusz  wsparcia  Policji  z  przeznaczeniem  na  nagrody  za  osiągnięcia  w  służbie 
Policjantów Komendy Powiatowej Policji w Ełku realizujących zadania z zakresu służby 
prewencyjnej, w załączeniu do protokołu.    
W trakcie głosowania nieobecny radny Waldemar Pieńkowski. 

*  *  *
     15) Projekt  uchwały  w  sprawie  rozszerzenia  granic  Suwalskiej  Specjalnej  Strefy 

Ekonomicznej, Podstrefa Ełk  o tereny Gminy Miasta Ełku, w załączeniu do protokołu. 
Zastępca  Prezydenta  Miasta  Kamil  Buksa  omówił  potrzebę  podjęcia  uchwały 

i wniósł o podjęcie uchwały.
                Uzasadnienie:

        W dniu 29 maja 2012 r. została podjęta uchwała nr XX.186.2012 Rady Miasta Ełku 
w sprawie rozszerzenia granic Suwalskiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej, Podstrefa Ełk 
o tereny  Miasta  Ełku,  która  została  w  dniu  26  czerwca  2012  r.,  zmieniona  uchwałą 
nr XXI.192.2012.

W związku z podziałami geodezyjnymi działek zlokalizowanych na tym obszarze, 
a także scaleniu 8 działek geodezyjnych, na których zlokalizowany jest budynek Parku 
Naukowo Technologicznego,  konieczna  jest  aktualizacja  numerów działek  na terenie, 
który ma zostać włączony do strefy.

Ponadto z obszaru planowanego do włączenia w granice  Suwalskiej  Specjalnej 
Strefy  Ekonomicznej,  Podstrefa  Ełk  wyłączono  tereny położone  przy  ul.  Krzemowej, 
z uwagi na to, że obecnie trwa procedura przetargowa, natomiast w chwili poszerzenie 
granic strefy nieruchomości muszą być własnością Gminy Miasta Ełku.
 Projekt uchwały szczegółowo omawiany był w komisjach.  

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego  Dariusz 
Wasilewski poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.

Radni nie podjęli dyskusji.
  Przewodniczący Rady Miasta S. Węgłowski poddał pod głosowanie przedłożony 

projekt uchwały  w sprawie jak wyżej.
W głosowaniu  udział wzięło  22 radnych. 

Wynik głosowania:  „za” – 22 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących” – 0.
Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 22 głosami „za” radni podjęli uchwałę. 

       Uchwała Nr XXVIII.261.2013  w sprawie rozszerzenia granic Suwalskiej Specjalnej 
Strefy  Ekonomicznej,  Podstrefa  Ełk   o  tereny  Gminy  Miasta  Ełku, w załączeniu  do 
protokołu.    
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Pkt 6. Wytypowanie trzech przedstawicieli Rady Miasta Ełku do prac w Kapitule 
ds. Stypendiów  i Nagród Sportowych.

                      W związku  z § 2 ust. 2 Regulaminu stypendiów sportowych, nagród i wyróżnień 
przyznawanych  w  dziedzinie  kultury  fizycznej,  będącego  załącznikiem  do  uchwały 
nr  XX.184.2012 Rady Miasta  Ełku oraz  pismem Prezydenta  Miasta  Ełku w sprawie 
wytypowania  trzech  przedstawicieli  Rady  Miasta  Ełku  do  prac  w  Kapitule  ds. 
Stypendiów  i  Nagród  Sportowych,  której  obrady  zaplanowano  na  rok  2013, 
Przewodniczący Rady Miasta Stefan Węgłowski poprosił, aby Przewodniczący Komisji 
Turystyki,  Sportu i  Rekreacji  wypowiedział  się w temacie.  Pismo Prezydenta Miasta 
Ełku, znak PSK.423.2.2013.MŁ,  w załączeniu do protokołu.

Przewodniczący  Komisji  Turystyki,  Sportu  i  Rekreacji  Tomasz  Przekop 
poinformował, że na posiedzeniu w dniu 23 stycznia 2013r. Komisja po zapoznaniu się z 
przedmiotowym pismem zaproponowała do prac w Kapitule ds. Stypendiów i Nagród 
Sportowych, której obrady zaplanowano na rok 2013  następujących radnych:
            1) Tomasza Dawidowskiego,
            2) Romualda Szulińskiego,
            3) Michała Tyszkiewicza.

            Radni  nie  zgłosili  innych  kandydatów.  Radni  ustalili  przez  aklamację,  aby  głosować 
wszystkie zaproponowane kandydatury jednocześnie.

            Przewodniczący Rady Miasta Stefan Węgłowski poddał pod głosowanie wytypowanie 
radnych: 
            1) Tomasza Dawidowskiego,
            2) Romualda Szulińskiego,
            3) Michała Tyszkiewicza

            do prac w Kapitule ds. Stypendiów i Nagród Sportowych, której obrady zaplanowano na 
rok 2013.
W głosowaniu  udział wzięło  22 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 19 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących” – 3.

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że wymienieni radni zostali wytypowani 
przez  Rade Miasta  do  prac  w  Kapitule  ds.  Stypendiów i  Nagród Sportowych,  której 
obrady zaplanowano na   2013 rok.  Pan Przewodniczący pogratulował  wytypowanym 
radnym i życzył owocnej pracy.
            
Pkt 7. Interpelacje i zapytanie radnych.

Radny  Ireneusz  Dzienisiewicz  –  w  związku  z  planowanymi  specjalnymi 
promocjami  dla  podmiotów   wynajmujących  powierzchnie  w    Parku  Naukowo-
Technologicznym, radny chciałby dowiedzieć się na czym będą one polegać. Na stronie 
internetowej  Parku  Naukowo-Technologicznego  jest  cennik  i  są  przewidziane  ceny 
promocyjne. Jeżeli są to inne dodatkowe działania, niż te określone w cenniku, radny 
prosiłby  o przedstawienie, na czym one będą polegały.

      Następnie radny poinformował, że znamy poziom zadłużenia miasta na koniec roku 2012. 
Radny  prosi  o  przygotowanie  zestawienia  (inwentaryzacji),   w  którym  znajdą  się 
wysokości zobowiązań nie tylko miasta, ale także wszystkich instytucji miejskich, spółek 
także, z  określeniem na co są zaciągnięte są zobowiązania, w jakiej kwocie, jaki jest 
termin spłaty oraz jakie jest oprocentowanie. Dotyczy to także poręczeń - jeżeli są.

Radny Idzi  Podwojski  zwrócił  się  z  zapytaniem,  czy w bieżącym roku będzie 
realizowania strefa płatnego parkowania na ulicy Wojska Polskiego na odcinku od ulicy 
Kościuszki do ulicy Mickiewicza ?
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Prezydent Miasta Tomasz Andrukiewicz zasygnalizował odpowiedzi. 
  -  radnemu  I.  Dzienisiewiczowi  -  jeśli  chodzi  o  Park  Naukowo-Technologiczny 

przygotowane  są  szczegółowe  informacje  na  stronie  internetowej.  Szczegółową 
informację  radny  otrzyma  na  piśmie.  Jeśli  chodzi  o  inwentaryzacje,  radny  otrzyma 
informację  na  piśmie.  Informacja  o  stanie  finansowym  spółek  z  informacją 
o   wysokościach  zysku,  bądź  strat  jest  co  roku  przedkładana  na  Komisji  Mienia 
Komunalnego, Prawa i Porządku.

     - Radnemu I. Podwojskiemu – koncepcja strefy płatnego parkowania została przedłożona 
radnym. Odbyła się dyskusja na komisjach i od radnych będzie zależało czy będziemy 
chcieli przyjąć tę inicjatywę. Pan Prezydent przypomniał, że w tej chwili Ministerstwo 
Transportu  przygotowało  wykaz  stawek,  które  drastycznie  podnoszą  wysokość  opłat 
w strefach płatnego parkowania. Projekt uchwały jest przygotowany i od radnych będzie 
zależało, czy będziemy uchwałę podejmować.

 Wiceprzewodniczący Rady Miasta Jerzy Czepułkowski zaapelował do Prezydenta 
Miasta, aby nie przedkładał projektu uchwały w sprawie  strefy płatnego parkowania. 
Zdaniem radnego jest dość nowych opłat, nowych podwyżek w b.r.  dla mieszkańców, a 
utworzenie strefy płatnego parkowania  może poczekać.

Wiceprezydent  Miasta  Kamil  Buksa  poinformował,  że  intencją  jest  żeby  nie 
kierować nowych opłat do mieszkańców, gdyż i tak one wzrastają nie tylko z tego co 
kreuje Rada Miasta, ale są opłaty narzucane odgórnie przez rząd.  Pan Wiceprezydent 
poinformował,  że  zasięgane  są  opinie  w  temacie   funkcjonowania  stref  płatnego 
parkowania w innych miastach, np. w Suwałkach. Nie ma dobrych informacji.

 Radna  Irena Markowska wypowiadając się w temacie coraz większej liczby osób 
chorych przewlekle, a w związku z tym zachodzi potrzeba utworzenia hospicjum w Ełku. 
Stwierdziła,  że  należy  się  mieszkańcom naszego  miasta  informacja,  dlaczego  nie  ma 
hospicjum w Ełku, mimo naszych starań.

Prezydent  Miasta Tomasz Andrukiewicz poinformował,  że problem jest  znany. 
Jako miasto wraz z naszą spółką Pro-Medica składaliśmy wniosek o to aby hospicjum 
mogło powstać. Odpowiedź  była taka, że brak jest funduszy.

Pkt 8. Oświadczenia i wolne wnioski. 
  Radny  Karol  Marchel  w  imieniu  swoim  oraz  Klubu  Radnych  Prawo 

i  Sprawiedliwość  podziękował  Prezydentowi  Miasta  za  trwające  dogłębne  prace 
i  dyskusje  odnośnie  zmniejszenia  cen  opłat  za  śmieci.   Jest  to  wyraz  dbania 
o  społeczeństwo  i  mieszkańców  naszego  miasta.  Wszyscy  wiemy,  że  stawki 
przedstawione  przez  Przedsiębiorstwo  Gospodarki   Odpadami  Eko-Mazury sp.  z  o.o. 
były większe i dzięki staraniom Pana Prezydenta -  ceny proponowane są niższe. 

Prezydent  Miasta  Tomasz  Andrukiewicz  poinformował,  że  to,  iż  jeszcze  nie 
proponujemy uchwały w sprawie systemu gospodarki odpadami dla Rady Miasta, wynika 
między innymi z tego, że chcemy poznać dokładnie kalkulację tych opłat. Pan Prezydent 
poinformował,  że  przygotowanie  całego  tego  systemu  jest  koszmarnie  trudne. 
Przedsiębiorstwo  Gospodarki   Odpadami  Eko-Mazury  sp.  z  o.o.   przygotowuje  te 
kalkulacje  dobrze.  Ma  nadzieję,  że   po  przyjęciu  uchwał  na  kolejnej  sesji, 
poinformujemy dokładnie mieszkańców miasta z czego się składa cena odpadów, co jest 
zależne od Rady Miasta,  a na co nie mamy wpływu.
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Przewodniczący  Rady  Miasta  Stefan  Węgłowski  zaprosił  na  spotkanie  nt. 
„Strategii rozwoju społeczno-gospodarczego Województwa Warmińsko-Mazurskiego do 
roku 2025”  w dniu 12 lutego do Parku Naukowo-Technologicznego w Ełku.

Radny Paweł Czemiel podziękował za umieszczenie w budżecie kwoty 90 tys. zł 
na dotacje związane z modernizacją systemów grzewczych budynków i lokali polegającą 
na likwidacji pieców węglowych i instalacji na ekologiczne systemy grzewcze.

Pkt 9. Zakończenie obrad.
                  Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta Stefan Węgłowski 

zamknął obrady  XXVIII sesji Rady Miasta w dniu 29 stycznia 2013 roku o godz.   1218   

Protokołowała:
                                    Przewodniczył:

Elżbieta Liziewska
         Stefan  Węgłowski
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